
   

Introduktionsprogrammens huvudman och placering 
Efter Fågelviksgymnasiets avveckling blev två av gymnasieskolans introduktionsprogram kvar med 
Tibro kommun som huvudman; individuellt alternativ (IMA) och språkintroduktion (IMS). De anordnas 
idag inom Nyboskolans lokaler där även elever i årskurs 7 till 9 vistas. Tibro kommuns ’Plan för 
utbildning’ anger ”Längden på utbildningen varierar beroende på omfattningen av den individuella 
studieplanen” Att bli kvar tills man uppnått den rekommenderade åldern för vuxenutbildningen, vilken 
är 20 år, är inte ovanligt. 

Att IM är samlokaliserat med högstadiet innebär problem för bägge elevgrupperna; 

- Eleverna i årskurs 7 till 9 delar lokaler med äldre, ibland vuxna elever. Det skulle gynna 
grundskolans elever avseende upplevd trygghet att ha sin skolform skild från gymnasiets. 

- De elever som byter skolform, från högstadium till gymnasiet tvingas stanna inom grundskolans 
lokaler. De skulle gynnas av att studera vid en gymnasieskola vilken är anpassad till både skolform 
och ålder. Dessutom så skulle de få betydligt större möjligheter att studera med närhet till de 
nationella programmen och dess elever och därmed ingå i ett naturligt, inkluderande 
sammanhang. Det skulle med största sannolikhet leda till en högre studiemotivation och ett större 
engagemang hos individen. För eleverna inom språkintroduktion skulle språkprogressionen öka, 
och genomströmningen till vidare studier skulle snabbas på. 

Det finns dessutom anledning att anta att vår skolpersonal på Nyboskolan och framtida Fågelviksskolan 
skulle få en rimligare arbetsmiljö genom att endast arbeta inom en skolform och med det åldersspann 
denna är tänkt till. Att inte anordna IM med Tibro kommun som huvudman, eller i Fågelviksskolans 
lokaler, skulle ge större utrymmen i den nya Fågelviksskolan som vi från Kristdemokraterna anser är 
för liten till yta för kommande behov. 

Utifrån ovanstående föreslår vi: 

 Att kommunfullmäktige ger barn- och utbildningsförvaltningen i uppdrag att utreda huruvida 
platser för IMA och IMS kan placeras i lokaler skilda från grundskolan. 

 Att kommunfullmäktige ger barn- och utbildningsförvaltningen i uppdrag att utreda huruvida 
platser för IMA och IMS kan upphandlas av annan huvudman. 

 Att kommunfullmäktige ger barn- och utbildningsförvaltningen i uppdrag att utreda 
kostnader/besparingar som medför en upphandling av elevplatser hos annan huvudman för 
IMA och IMS. 
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